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آمریکا دیگر نمیتواند فشار حداکثری اعمال کند به دلیل آنکه قدرتی برای اعمال این فشار ندارد| در لبنان ۱۰ تا ۲۰ هزار

موشک توسط حزباالله آماده است.

ملت ایران از تحریم عبور کرده است؛ 

حسین سلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران در مراسم وداع با شهدای «خان طومان» در میدان امام حسین (ع) گفت:

هیچ دلیل و بهانهای برای ترک میدان جهاد در برابر مشرکان و کافران وجود ندارد.

به گزارش اسپادانا خبر، او گفت:

حتی اگر در اوج نابرابری قدرت در برابر دشمن از نظر ظاهری باشیم. این حجت عاشورا در مکتب اهل بیت (ع) است. فقط
نامها عوض شدهاند. امروز هم صفبندی این واقعه پابرجاست. نایب امام زمان (عج االله) و وارث حسین (ع) ایستاده است و
اصحابش، آنها که وفادارند تا آخر در میدان میمانند. عاشورای امروز برای آن است که نسبتمان را با امامان روشن کنیم که
کجای این معرکه هستیم. نبرد حق و باطل و نبرد عدالت و ظلم برقرار است. ما هستیم که باید تعیین موقعیت کنیم. اگر در
سپاهِ امام نباشیم متعلق به جبهه سومی نیستیم اما ملت ما در امتداد عاشورا ایستادهاند و آن را ترسیم کردهاند که امتداد

عظمتها است و نوری است که هرگز خاموش نمیشود. نگاه کنید که چگونه این جوانان توانستهاند دشمنان را تا شرق
مدیترانه فراری دهند.

او با بیان اینکه سالهای سال است که میدانید دشمن آرایش گرفته است گفت:

راه غلبه بر ایران توسط دشمن وجود ندارد. اگر شما روزی در مناطق جنگی دفاع مقدس میجنگیدید افرادی در کنار دریای
سرخ راه غلبه را بر دشمن بستهاند. در یمن که فکر میکردند میتوانند آن را شکست دهند آتشبس کردهاند. بین دو قدرت

نابرابر آتشبس برقرار شده یعنی کشوری که در ظاهر ضعیفتر است، پیروز است. در دریای عمان و خلیج فارس شاهد
هستیم رزمندگان اسلام راه را بر دشمن بستهاند و دیگر حضور متراکم دهههای گذشته را ندارند و از منطقه خارج کردهاند.

وی با بیان اینکه صهیونیستها میفهمند «خیبریون» چه کسانی هستند ادامه داد:

ایران و اسلام دو حقیقت در هم ادغام شده و یکپارچه هستند. در لبنان هم ۱۰ تا ۲۰ هزار موشک توسط حزباالله آماده است.
کافی است رژیم صهیونسیتی اشتباه کند، یک عملیات بیتالمقدس کافی است. در سوریه نیز دیدیم که ابوالفضل انقلاب

اسلامی چگونه سفینه نجات امت اسلام را در دستان جانباز خود گرفته است.

فرمانده کل سپاه با بیان اینکه نظام سوریه ایستاد اظهار کرد:

ما میخواستیم که این نظام بایستد اما آمریکا جهان عرب و اروپا نمیخواست و حالا ببینید چه کسی در این کشور ایستاده
است. در محدوده کوچکی که فاقد تأثیر هستند حالا حضور دارند. در عراق و ایران که مهد مقاومت است نیز همینگونه است.

قدرت، اراده، ایمان در کشور برای عبور از چالشها میجوشد.

وی با بیان اینکه آمریکا چمدانهای خود را بسته است و در حال خروج از منطقه است گفت:

دیگر آنها نمیتوانند فشار حداکثری اعمال کنند به دلیل آنکه قدرتی برای اعمال این فشار ندارند.
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فرمانده کل سپاه گفت:

فکر میکردند این ملت با تحریم فلج میشود. ملت ایران از تحریم عبور کرده است البته همه جهان مشکل دارند اما ما خدا را
داریم. مشکلات امروز به تحریمها ارتباطی ندارد و قابل حل است.

سلامی با بیان اینکه دشمن تلاش میکند زنان و دختران ما را حجاب گریز و نماز گریز کند گفت:

آنها میخواهند سیمای معصوم دختران ما را مانند غربیها کنند. نمیدانند زنان این سرزمین با وقار هستند و از گوهر حجاب
خود مانند سنگر دفاع میکنند. ملت ما آگاه هستند و هرگز پیاده نظام دشمن نمیشوند. دختران و زنان ما بر واقعیتِ تلخ

سیاست دشمن آگاه هستند از این رو ایمان خود را به دنیای او نمیفروشند.

فرمانده کل سپاه اظهار کرد:

ما قدرتمند و قوی و با هم هستیم، ما با حسین و ملت امام حسین (ع) هستیم.

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
[2] تحریم

[3] خاور میانه
[4] حجاب
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